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Namens fractie VLP 
  
Indiener Hans van Tegelen 
  
Vraag Naar aanleiding van allerlei publicaties in diverse media over chaos bij de 

uitbetaling van PGB’s door de SVB, heeft de VLP het college gevraagd of 
er in onze gemeente ook gedupeerden zijn.  
 

  
Antwoord Naar aanleiding van de vragen van de VLP omtrent chaos bij uitbetaling 

pgb’s door SVB, kunnen we inderdaad melden dat ook inwoners in de 
gemeente Beesel  hierdoor getroffen worden. Zoals u ook uit de media 
heeft kunnen vernemen heeft de staatssecretaris aangegeven dat over 2 
weken alle betalingen op orde zijn, wij zullen dit dus moeten afwachten. 
 
Als gemeente Beesel hebben we tijdig alle stappen gezet en aan 
deadlines voldaan, zorgovereenkomsten automatisch geaccordeerd, 
voorschotten overgemaakt en toekenningsbericht geformaliseerd.  
 
Daarnaast hadden we reeds in december aangegeven dat alle PGB-
houders en belanghebbenden aan het begin van het nieuwe jaar 
uitgenodigd zouden worden voor een gezamenlijke 
informatiebijeenkomst. Doelstelling van deze bijeenkomst was om de 
schriftelijke informatie die in de afgelopen periode verstuurd is ook nog 
een keer toe te lichten en in het juiste perspectief te plaatsen.  
Deze bijeenkomst heeft afgelopen woensdag plaatsgevonden. Met een 
opkomst van ruim 70 personen kijken we terug op een constructieve 
bijeenkomst. Het was tijdens deze bijeenkomst niet mogelijk om 
uitputtend antwoord te geven op alle vragen, maar iedere vraagsteller is 
wel op route geholpen om te weten waar de juiste antwoorden gegeven 
moeten worden. Bovendien is nogmaals de bereikbaarheid van ons 
samenlevingsloket onder de aandacht gebracht.  
 
Wij hopen dat toezegging vanuit de staatssecretaris over het functioneren 
van de SVB bewaarheid wordt en de problemen over twee weken zijn 
opgelost.  
  
 

  
Portefeuillehouder* Bram Jacobs 
  
Afhandeling* 5 februari 2015 
 
 
 
 
* in te vullen door de griffie 


